

Mr. Pope's motion was carried Yeas 61, nays 58; the Government being defeated.

Mr. Pope should like to know what the Government, under the circumstances, proposed to do. (Laughter.)

Sir John A. Macdonald—We will resign ourselves to our fate. (Laughter.)

La motion de M. Pope est adoptée par 61 voix contre 58. Le Gouvernement est donc battu.

M. Pope demande ce que le Gouvernement a l'intention de faire, vu les circonstances. (Rires.)

Sir John A. Macdonald répond qu'il devra se résigner à son triste sort. (Rires.)

AMERICAN SILVER

Mr. Oliver moved the adoption of the report of the Select Committee with reference to the purchase of American silver. At the suggestion of the Government the last clause recommending that the Government purchase silver with a view to exporting was dropped. The report thus curtailed merely represented that the intervention of the Government had become necessary to remove the money from circulation.

The motion for the adoption of the report was agreed to.

Mr. Cameron (Huron) moved an address for the correspondence relating to registered letters addressed to Messrs. Henderson & Brother, New York. Carried.

AETNA INSURANCE COMPANY

Mr. Crawford (Leeds) moved an address for the instructions given to Counsel to resist on behalf of the Government the application made in the interests of certain policy-holders of the Aetna Insurance Co. of Dublin, to the Court of Chancery of the Province of Ontario for a distribution of the deposit made by that Company with the Receiver-General.

Hon. Mr. Rose said the Aetna Insurance Company, not under the Act of last session, but under the old Insurance Law of the late Province of Canada, deposited with the Government \$10,000 of consolidated stock of the Province of Canada. This was deposited in the name of Messrs. Baring & Glyn, and of one of the Directors of the Company. The Company subsequently failed, and under a judgment rendered against them the stock was seized and was about to be sold by Sheriff Carleton, and if sold it would have inured to the benefit of the judgment creditor. The Government believed the proper course was to make the amount available in the cheapest way and in the interest of all the creditors, and considered that by forfeiting it to the Crown they would succeed in preventing its

L'ARGENT AMÉRICAIN

M. Oliver propose l'adoption du rapport du Comité spécial chargé d'étudier la question de l'achat d'argent américain. Le Gouvernement propose que l'on supprime le dernier article qui recommande que le Gouvernement achète de l'argent pour l'exporter. Le rapport ainsi tronqué mentionne simplement qu'il a fallu que le Gouvernement intervienne pour retirer l'argent de la circulation.

Le rapport est adopté.

M. Cameron (Huron Sud) propose une motion demandant la production des lettres recommandées adressées à M. Henderson & Frère de New York. Adoptée.

COMPAGNIE D'ASSURANCE AETNA

M. Crawford (Leeds Sud) propose une motion demandant la production des instructions remises aux avocats du Gouvernement, leur enjoignant de s'opposer à la demande présentée au nom de quelques assurés de la Aetna Insurance Co. de Dublin à la Cour de la Chancellerie de la province de l'Ontario, sollicitant le Receveur Général à procéder à la distribution d'obligations qui lui ont été remises en dépôt par la compagnie.

L'hon. M. Rose précise que c'est conformément à l'ancienne Loi sur les compagnies d'assurance de l'ancienne Province du Canada et non à la Loi sur les compagnies d'assurance promulguée au cours de la dernière session que la compagnie d'assurance Aetna a remis entre les mains du Gouvernement un dépôt de \$10,000, sous forme d'obligations garanties par la Province du Canada. Les obligations ont été remises au nom de MM. Baring & Glyn et de l'un des directeurs de la Compagnie. Cette dernière a par la suite déclaré faillite et aux termes d'un jugement rendu contre elle, les obligations ont été saisies pour être mises en vente par le Sheriff Carleton, au détriment des créanciers reconnus. Le Gouvernement est convaincu qu'il était dans l'intérêt de tous les créanciers d'en disposer de la façon la moins